
 

 

 

 

 

 

 

Številka: 013-0001/2023-170 (U112) 

Datum:  29. 8. 2024 

 

Odgovori na vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 
(podana na 10. redni seji občinskega sveta) 

 
Na podlagi 17. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona (Uradno glasilo 

Občine Gornja Radgona, št. 1/2016) so na vprašanja in pobude članic in članov občinskega 

sveta, katere so dne 18. 6. 2024 podali na 10. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona, pripravljeni vsi pisni odgovori, ki se objavijo na spletni strani občine, in sicer: 

➢ odgovori na tri vprašanja in eno informacijo s pobudo, ki jih je podal član občinskega 

sveta Srečko ŽIŽEK. 

 

S to objavo so v skladu s 17. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 

objavljeni vsi odgovori na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta podane na 

10. redni seji občinskega sveta. 

 
OBČINA GORNJA RADGONA 

ŽUPANJA 
Partizanska cesta 13, 9250 Gornja Radgona 

tel.: 02 564 38 38, 02 564 38 00 

https://www.gor-radgona.si 

e-pošta: obcina@gor-radgona.si 



Številka: 013-0001/2023-165 
Datum:   4. 7. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje   sveta  Žižeka

  sveta  Gornja Radgona  Žižek je na 10. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 18. junija 2024 postavil naslednje vprašanje:

»V lanski jeseni, pred sprejetjem  za leto 2024 sva z g.  v Stavešinskem Vrhu 
pregledala možnost  za šolski avtobus, ki pelje otroke v Osnovno šolo Gornja Radgona 
kakor tudi avtobus ki pelje otroke v Osnovno šolo dr. Antona Trstenjaka Negova. Potrebno bi bilo 
urediti oziroma asfaltirati cca 50 m2 površine, da se lahko avtobus normalno, brez da bi ogrožal sebe 
in otroke, obrne, kajti tam se  ena in se tudi  druga avtobusna postaja oziroma smer. 
Seveda teh sredstev nato v  ni bilo, bilo pa je obljubljeno, da se bo ta denar nekako našel iz 
drugih postavk. Danes imamo pred sabo rebalans  za leto 2024, katere prihodke  
za cca. 700.000 eur, odhodke za 440.000 eur, to se pravi denar se je našel za vse drugo, za otroke 
oziroma za to  pa ga v  ki obsega 12. mio eur, enostavno ni. Sprašujem, kdaj se 
bo to uredilo oziroma  se sploh kdaj bo?« 

O D G O V O R :

Obravnavano  za šolski avtobus se nahaja v naselju Stavešinski Vrh, in sicer na  
nekategorizirane  ceste, ki vodi do treh stanovanjskih hiš in poslovnih prostorov firme 
Kaldor, trgovina in storitve. Cesta skupaj z  za avtobuse je v makadamski izvedbi, sama 
lokacija  pa je trenutno v zadovoljivem stanju in primerno vzdrževana. Asfaltiranje 

 je predvideno v sklopu modernizacije prej navedene nekategorizirane ceste, za katero se 
mora predhodno izdelati izvedbeni  s popisi del in oceno investicijskih stroškov kot osnovo za 
uvrstitev v   Navedena cesta je bila na seji Sveta KS Spodnji Ivanjci, z dne 12. 9. 
2023  na drugo mesto seznama prioritet za modernizacijo.

 da se ne najde denarja za otroke, nikakor ni na mestu, saj vsi   so in bodo 
zajemali številne postavke z višinami sredstev, ki jih namenjamo (posredno in neposredno) za naše 
najmlajše generacije  

  
Pripravil:
Andrej  
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Številka: 013-0001/2023-167 (U134)
Datum:   4. 7. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na vprašanje   sveta  Žižeka

  sveta  Gornja Radgona,  Žižek, je na 10. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 18. junija 2024 postavil naslednje vprašanje:

»V  za leto 2024 smo namenili sredstva za razširitev vodovodov v Stavešinskem Vrhu za hišne 
številke Stavešinski Vrh 28, 28a in 29, v znesku 20.000 eur. V teh dneh je pol leta mimo, pred nami so dopusti 
in v trenutku bo mesec september, nato pa jesen, ko se bodo zemeljska dela vsa težje opravljala. Nimamo še 
niti  trase, ne soglasja lastnikov, nimamo še  Dne 21. maja letos sem sicer prejel  v 
katerem so mi poslali skico trase, a na njej ne razberem niti parcelnih številk, da o lastnikih ne govorim, ker 
tega podatka nimam. V tem  me odgovorna oseba tudi sprašuje,  so kakšne pripombe  
Katerih  ko pa ne vem lastništva? Še isti dan sem odgovorni osebi odgovoril, v katerem sem ga vprašal 
od kdaj je to moje delo in zakaj moramo jaz do posameznikov in lastnikov parcel, do katerih bo potekala trasa. 
Od kdaj predsednik KS opravlja to delo? Nisem odgovorna oseba, niti nimam uradnih podatkov in ne pooblastil 
za to delo. Ljudje, ki so odgovorni in zaposleni za ta namen, so vendarle zaposleni na  Od takrat  ni 
odgovora, niti nobenega pojasnila. Sprašujem, kdaj se bo ta vodovod  graditi…ali bo to sploh še letos?« 

O D G O V O R :

V skladu z dogovorom med  in predsedniki vseh krajevnih skupnosti v  da se pred vsako 
investicijo v infrastrukturo (ceste, vodovod, kanalizacija …) preveri pripravljenost  za 
izvedbo investicije na posamezni trasi, je bilo tudi v primeru predvidene trase vodovoda za kraja 
Stavešinski Vrh in Gornji Ivanjci, predsednikoma dveh krajevnih skupnosti poslano  s skico 
in opisom predvidene trase. Namen takšnega dogovora in pristopa k izvajanju investicij je neformalno 
preverjanje pripravljenosti  za investicijo, njihovih želja, zahtev, posebnosti, odstopanj itd.
Prvo  sta predsednika dobila 22. januarja letos. Predsednik Krajevne skupnosti Negova je 

 z aktivnostmi za sestanek z  ob predvideni trasi, gospod Žižek, kot predsednik Krajevne 
skupnosti Spodnji Ivanjci, pa k aktivnostim ni pristopil, razen s kritiko in sedaj s podajo vprašanja na 
seji  sveta. 

V vmesnem  smo pridobili ponudbe za izvedbo investicije. Strankam, ki se želijo  na 
javno vodovodno omrežje, smo konec meseca junija 2024 poslali obvestila o gradnji javnega 
vodovodnega omrežja za Stavešinski Vrh in Gornje Ivanjce in o stroških  na novozgrajeno 
javno vodovodno omrežje.

Pripravil:
Rudi HAJDINJAK 
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Številka: 013-0001/2023-165 (U110)
Datum:   4. 7. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

  sveta  Gornja Radgona  Žižek je na 10. redni seji  sveta 
 Gornja Radgona, dne 18. junija 2024, postavil naslednje vprašanje:

»3. junija 2024 je bila zadnja izmed kar nekaj neviht, ki so se odvijale nad našo  in nam razrila 
marsikatero cesto. Marsikatera cesta je še danes takšna, kjer nimamo ljudi niti sredstev, da bi jih  
sanirali. Vsaj takšne so informacije iz našega podjetja Komunala. Še po enem tednu od nevihte, so se na mojo 
pobudo oziroma opozorilo postavili vsaj znaki oziroma opozorila o nevarnosti v naši krajevni skupnosti (KS 
Spodnji Ivanjci). Tu je kar nekaj takih cest, ki so še posebej izpostavljene in verjamem, da tudi v ostalih 
krajevnih skupnostih. O tem razmišljamo v naši krajevni skupnosti že kar nekaj  Naj povem en primer. 
Na seji Krajevne skupnosti Spodnji Ivanjci smo na svoji 4. redni seji, dne 12. 9. 2023 sprejeli sklep, da se o 
eni takšni  pripravljati dokumentacija (številka JP 606162 Spodnji Ivanjci –   katero 
je omenjeni gospod pripravljen sofinancirati. Ima svojo firmo zaposlenih  20 ljudi), ki se dnevno 
vozijo po tej cesti, dovažajo pa tudi material. Ker je cesta na strmem terenu je velikokrat zelo težko prevozna, 
pa naj je to zaradi neviht ki se dogajajo, ali pozimi zaradi snega. Na tej seji sveta krajevne skupnosti so bili 
prisotni županja, podžupan in koordinator med županjo in krajevnimi skupnosti, Anton Rožman. Vsi ti, ter 
tudi g.  so dobili zapisnik seje v vednost. Naj omenim, da ta strošek ni tako velik, da ga  ne 
bi zmogel. Potreben bi bil  del oziroma  da gospodu  povemo, kakšen je ta znesek. 
Pa vas sprašujem, ali se je od septembra lani sploh kaj premaknilo?«

O D G O V O R :

Neurje, dne 3. junija 2024 je, kot je vsem znano,  veliko škodo na celotni infrastrukturi in 
na širšem  naše  Izvajajo oz. izvedli so se vsi potrebni ukrepi za prevoznost cest na 
celotnem   sledi sanacija cest po neurju. Trenutno izvajamo vse potrebne postopke, 
za prijavo škode na  stavbah oziroma na infrastrukturi in vodotokih, v skladu s sklepom 
Uprave RS za  in reševanje, z dne 26. 6. 2024 o  ocenjevanja škode zaradi neurja.  
Za investicijo – modernizacija javne poti JP 606162 Spodnji Ivanjci –   bo 
dokumentacijo oz. izvedbeni  s popisi del in oceno investicijskih stroškov možno  ko bo 
znan podatek o  terminu uvrstitve navedene ceste v   Po sklepu Sveta KS 
Spodnji Ivanjci z dne 12. 9. 2023 je bila predmetna cesta  šele na tretje mesto seznama 
prioritet za modernizacijo v tej krajevni skupnosti. Pred njo sta na seznamu prioritet modernizacije 
navedeni kot prva javna pot JP 606141 Spodnji Ivanjci –  Mir, za katero je bila 
dokumentacija že izdelana v letu 2022, in kot druga nekategorizirana cesta skupaj z  za 
šolski avtobus v Stavešinskem Vrhu.  

 Pripravil:
Andrej  
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Številka: 013-0001/2023-169 (U132)
Datum:  19. 7. 2024

 GORNJA RADGONA 
 SVET 

ZADEVA: Odgovor na pobudo   sveta  Žižeka

  sveta  Gornja Radgona,  Žižek, je na 10. redni seji  
sveta  Gornja Radgona, dne 18. junija 2024, podal naslednjo informacijo s pobudo:

»Nedolgo tega smo po televiziji gledali in poslušali, kako so v enem izmed naših mest na delavce, 
ki so kosili travo okrog blokov, metali jajca in še kaj ter motili njihovo delo. Pa si mislim o tem, 
da se to pri nas ne more zgoditi. Dne 13. 6.  letos so delavci kosili okrog blokov v Gornji Radgoni, 
urejali okolico, na delavca pa je priletel vložek, že uporabljen. Ja, žal se dogaja to tudi pri nas. Pa 
ni bilo zjutraj, bilo je malo pred poldnevom. Pa ta delavec ni kosil sebi, ampak prav temu ali tej, 
ki je metal vložke na njega.« 

O D G O V O R :

Informacijo s pobudo smo z dopisom posredovali upravnikoma  stavb na 
  Gornja Radgona, FISA  d.o.o. in SKP Radgona d.o.o. ter 

vzdrževalcu javnih površin Komunala Radgona d.o.o.

Na naš dopis se je odzvalo podjetje SKP Radgona d.o.o., ki je na podlagi zapisanega opravilo 
poizvedbo pri pogodbenem izvajalcu za urejanje zelenic, podjetje Lidija Vrbnjak d.o.o., kjer se je 
eden od delavcev spomnil, da je videl na tleh ležati omenjeni odpadek, vendar pred tem ni opazil, 
kdo ali kdaj je ta odpadek odvrgel, in na koga je priletel.

SKP Radgona d.o.o. kot pobudnik smatrajo, da je takšen odnos do vsakega, ki opravlja svoje delo, 
neprimeren in pove  o storilcu samem. Odgovorili so, da zadeve ne morejo posploševati na 
bivalno skupnost kot celoto,   pa je to osebo sedaj brez  in dokazov poiskati 
in proti njej kakorkoli ukrepati.

Kot  se pridružujemo mnenju upravnika SKP Radgona d.o.o.. Menimo, da je vsakršno 
podobno ravnanje nedopustno in kaže na nekulturen in neprimeren  posameznika, ki ne 
razume, da s takšnim ravnanjem škoduje okolju, v katerem živi in s tem posredno tudi sebi. 

Pripravila:
Nuša TÖRNAR
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